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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ   ΑΔΑ: ΨΖΙΗΩΞΩ-ΦΑΘ 

ΔΗΜΟΣ ΟΡΟΠΕΔΙΟΥ ΛΑΣΙΘΙΟΥ      
 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

Από το πρακτικό 11/22-10-2019 συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου. 

 

Απόφ. 141/2019 Λήψη απόφασης για Β ΑΠΕ στο Οροπέδιο Λασιθίου. 

 

Σήμερα την 22-10-2019, ημέρα Τρίτη και ώρα 20:00 μ.μ  το Δημοτικό Συμβούλιο συνήλθε σε τακτική 

συνεδρίαση στην αίθουσα Συνεδριάσεων του Δημοτικού συμβουλίου, ύστερα από την  4978/18-10-2019 

πρόσκληση του Προέδρου κ. Πλευράκη Γεωργίου, που δημοσιεύθηκε στον ειδικό χώρο ανακοινώσεων του 

Δήμου και επιδόθηκε με αποδεικτικό στους Δημοτικούς συμβούλους και στους Προέδρους των Κοινοτήτων 

καθώς και στον Δήμαρχο κ. Ιωάννη Στεφανάκη (σύμφωνα με το άρθρο 67 του Ν.3852/2010) για την συζήτηση 

και λήψη αποφάσεων στα παρακάτω θέματα ημερήσιας διάταξης. 

Πριν από την έναρξη της συνεδρίασης αυτής  ο Πρόεδρος  διαπίστωσε ότι σε σύνολο 17 μελών βρέθηκαν 

παρόντα 17 δηλαδή 

Δημοτικοί Σύμβουλοι 

Παρόντες 

Γερακάκης Νικηφόρος 

Δαλαβέρου Καρύδη Ειρήνη 

Κασαπάκη Καλλιόπη 

Κασσάκης Εμμανουήλ 

Κοντογιάννης Θεοχάρης 

Μανουσάκης Άγγελος 

Ορφανού Φαρσάρη Ευαγγελία 

Παραβολιάση Χρονάκη Μαρία 

Πλευράκης Γεώργιος 

Σιγανός Ευάγγελος 

Στιβακτάκης Γεώργιος 

Στρατάκης Γεώργιος 

Τζιράκης Δημήτριος 

Φανουργιάκης Γεώργιος 

Φαρσάρη Πλατή Αναστασία 

Φουκαράκης Κωνσταντίνος 

Χαλκιαδάκης Κωνσταντίνος 

 

Πρόεδροι Κοινοτήτων 

Παρόντες 

Βελιβασάκης Κωνσταντίνος 

Κασάκης Ιωάννης 

Μπαμνιεδάκης Παναγιώτης 

Πεδιαδίτης Νικόλαος 

Πετράκη Νίκη 

Σταυρακάκης Νικόλαος 

Τσουκάκης Κωνσταντίνος 

Φαρσάρης Μιχαήλ 

Φουκαράκης Αδάμ 

Απόντες 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Απόντες 

Παπαδάκης Παντελής 

Χαλκιαδάκης Μιχαήλ 

  

        Στη συνεδρίαση παραβρέθηκε η υπάλληλος του Δήμου κ.Ελευθερία Μαρμακεθιανάκη, για την τήρηση 

των πρακτικών. 

O Δήμαρχος κ.Ιωάννης Στεφανάκης κλήθηκε και παρίσταται. 
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Στη συνεδρίαση παρευρέθηκε ο Πρόεδρος του Ορειβατικού Συλλόγου Λασιθίου κ.Σπυριδάκης 

Ιωάννης, ο οποίος παρέδωσε και το Ψήφισμα του Ορειβατικού Συλλόγου κατά των Β-ΑΠΕ. 

 

Ο Πρόεδρος του Συμβουλίου αναφερόμενος  στο 9ο θέμα ημερήσιας διάταξης έδωσε το λόγο στον 

Δήμαρχο κ.Ιωάννη Στεφανάκη ο οποίος εισηγήθηκε το θέμα. 

Ακολούθησε διαλογική συζήτηση. 

ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ  

Αφού έλαβε υπόψη του τα παραπάνω καθώς και τις διατάξεις του Δ.Κ.Κ. : 

 ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ 

1.Τίθεται κατά της εγκατάστασης τεράστιων Βιομηχανικών ΑΠΕ στο Δήμο Οροπεδίου Λασιθίου  διότι 

θα πρέπει να προστατευθεί ως περιοχή NATURA και περιοχή ιδιαίτερου φυσικού κάλλους βάση ΦΕΚ και ως 

Δημοτικό Συμβούλιο και βάσει της αρμοδιότητας που μας δίνει το Σύνταγμα για να εκφέρουμε άποψη για 

οτιδήποτε αφορά την τοπική μας περιοχή. Η δική μας πρόταση είναι η επαναλειτουργία του μεγαλύτερου και 

αρχαιότερου αιολικού πάρκου με τους Λασιθιώτικους Παραδοσιακούς ενεργειακούς ανεμόμυλους  με την 

ακριβή έννοια του όρου όπως ήταν παλιά και με την παραγωγή ενέργειας βάσει και της πρότασης που έχουμε 

υποβάλλει στη Διεύθυνση άυλης πολιτιστικής κληρονομιάς του Υπουργείου Πολιτισμού και Αθλητισμού σε  

συνεργασία με όλους τους φορείς της περιοχής μας. 

2.Να διοργανωθεί ημερίδα στο Δήμο Οροπεδίου Λασιθίου και αλλού π.χ Άγιο Νικόλαο, Ηράκλειο και 

Αθήνα σε συνεργασία με τον ΕΟΣ Λασιθίου  και άλλους φορείς για να ενημερωθεί ο κόσμος για τις 

εγκαταστάσεις αυτές.  

3.Έγγραφό μας να σταλεί προς την Περιφέρεια και τα αρμόδια Υπουργεία. 

Η απόφαση αυτή πήρε αύξοντα αριθμό 141/ 2019.  

  

O Πρόεδρος του Δ.Σ              

 

 

  Πλευράκης Γεώργιος       

 

 

Ακριβές Απόσπασμα 

Ο Πρόεδρος του Δ.Σ 

 

 

 Πλευράκης Γεώργιος       

Τα μέλη 

Γερακάκης Νικηφόρος 

Δαλάβερου Καρύδη Ειρήνη 

Κασαπάκη Καλλιόπη 

Κασσάκης Εμμανουήλ 

Κοντογιάννης Θεοχάρης 

Μανουσάκης Άγγελος 

Ορφανού Φαρσάρη Ευαγγελία 

Παραβολιάση Χρονάκη Μαρία 

Σιγανός Ευάγγελος 

Στιβακτάκης Γεώργιος 

Στρατάκης Γεώργιος 

Τζιράκης Δημήτριος 

Φανουργιάκης Γεώργιος 

Φαρσάρη Πλατή Αναστασία 

Φουκαράκης Κωνσταντίνος 

Χαλκιαδάκης Κωνσταντίνος 

 


